
Protokół Nr 57/20 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 10 lipca 2020 r. w godzinach: 1030 – 1100 

w formie wideokonferencji 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  

2. Wojciech Rosicki     –  Pierwszy Wiceprezydent Miasta 

3. Małgorzata Moskwa-Wodnicka   –  Wiceprezydent Miasta 

4. Barbara Mrozowska-Nieradko   –  Sekretarz Miasta 

5. Krzysztof Mączkowski    –  Skarbnik Miasta 

6. Paweł Bliźniuk       –  p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi i Administracji 

7. Sławomir Granatowski     –  p.o. Dyrektora Departamentu Rewitalizacji i Sportu 

8. Robert Kolczyński      –  p.o. Dyrektora Departamentu Architektury i Rozwoju 

9. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Organizacji Urzędu  

             i Obsługi Mieszkańców 

10.  Anna Wierzbicka     –  p.o. Dyrektora Wydziału Kształtowania Środowiska 

11. Małgorzata Wojtczak    –  Dyrektor Wydziału Budżetu 

12. Ireneusz Wosik       –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 

13. Marcin Górski        –  Dyrektor Wydziału Prawnego 

14. Witold Fontner         –  Zastępca Dyrektora Wydziału Organizacyjno- 

            Administracyjnego 

15. Aleksandra Hac     –  p.o. Kierownika w Biurze Rzecznika Prasowego  

                Prezydenta Miasta 
 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta.  

 

Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta. 

 

2. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenach administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi 

 

3. Informacja dotycząca usuwania drzew z terenów nieruchomości Miasta Łodzi, 

administrowanych przez Zarząd Lokali Miejskich. 
 
Ad. 1. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta przedstawiła p.o. z-cy dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 

Agnieszka Dobrucka. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała informacji i zaakceptowała rozwiązania 

rekomendowane przez Wydział Dysponowania Mieniem dotyczące wniosków złożonych  

w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Łódzkiego o wydanie zezwolenia na wycięcie 

drzew rosnących na terenach nieruchomości miejskich położonych przy Al. Kościuszki 120 

oraz ulicach: Krzemienieckiej 7/9, Biegunowej 1/3, Plantowej 15a i Olkuskiej 15.  

Pani Prezydent wyraziła zgodę na usunięcie drzew rosnących przy ul. Jana Kilińskiego bez 

numeru. 
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Jednocześnie Pani Prezydent poleciła – w związku z zamiarem usunięcia drzew rosnących 

przy ul. Jarosławskiej 29 – zorganizowanie spotkania z dzierżawcą tego terenu celem 

ustalenia podmiotu odpowiedzialnego za przycięcie rosnących tam drzew, a następnie 

przedstawienie na odrębnym spotkaniu informacji w tym zakresie celem uzgodnienia 

dalszego trybu postępowania w sprawie. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad. 2. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenach administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi przedstawiła 

z-ca dyr. Zarządu Zieleni Miejskiej Beata Jędrusiak. 
 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała informacji i wyraziła zgodę na usunięcie suchych 

drzew, stwarzających zagrożenie dla ludzi i mienia. 

Jednocześnie Pani Prezydent poleciła: 

– w związku z zamiarem usunięcia drzew rosnących przy ul. Moskule – przeprowadzenie 

prac pielęgnacyjnych drzew; 

– w związku z zamiarem usunięcia drzew rosnących przy ulicy Niciarnianej 49 oraz 50-54 – 

ustalenie czy prace prowadzone przez inwestora na terenie ww. nieruchomości związane są  

z wykopami; 

– w związku z zamiarem usunięcia drzew rosnących przy ulicach: Widzewskiej 45, 

Pryncypalnej 113 oraz Milionowej 3-11 – przedstawienie w obecności przedstawicieli 

właściwych w sprawie komórek organizacyjnych Urzędu i jednostek miejskich informacji 

dotyczącej lokalizacji zjazdów na terenach ww. nieruchomości. 

Pani Prezydent nie wyraziła zgody na usunięcia drzewa rosnącego przy ul. Turzej. 

 

  

 Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. 3. Informację dotyczącą usuwania drzew z terenów nieruchomości Miasta Łodzi, 

administrowanych przez Zarząd Lokali Miejskich przedstawił p.o. dyr. Zarządu 

Lokali Miejskich Marcin Pawlak. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała informacji i wyraziła zgodę na usunięcie suchych 

drzew, stwarzających zagrożenie dla ludzi i mienia. 

 

  

 Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 

Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 

   Posiedzeniu przewodniczyła 

 

 

                  Hanna ZDANOWSKA 

               Prezydent Miasta 
 


